
GRUNDEJERFORENINGEN 
EGERNVÆNGET 
 
MØDEREFERAT 
 
 
Emne: Bestyrelsesmøde hos Karina 
 
Dato:  12. februar 2004, kl. 20:00 – 22.00 
 
Deltagere: Karina, Per, Jesper, Søren 
 Fraværende: Charlotte og Kenth 
 
Referent: SDP 
 
 
 
Bestyrelsesmødet afholdtes med følgende dagsorden: 
 
 

1. Valg af referent 
 

2. Godkendelse af mødereferat fra forrige møde 8.1.2004 hos Per 
 

3. Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde: 
a) Vejaflevering – kommunen, herunder vejens stand. 
b) Vejbelysning - Søren 
c) Status på Rafn og Søn - Per 
d) Antenneforeningen – Per/Søren 
e) Fjernvarmeværket - Per 

 
 

4. Foreningens økonomi 
a) Snerydning 
b) Skal budgetudkastet forsynes med yderligere poster, herunder vejfond 
c) Holder kontingentet ? 
 

5. Status for hjemmesidearrangement 
 

6. Forberedelse til generalforsamling den 18 marts 2004 kl. 19.00: 
a) Sted (Per og Jesper) 
b) Regnskab til revisor 
c) Indkomne forslag 
 

7. Eventuelt 
 



Grundejerforeningen Egernvænget 
2004.02.12 Mødereferat Bestyrelsesmøde. 
 

Side 2 af 2 
 
 
Mødereferat: 
 

Ad. 1. SDP valgtes som referent 
 

Ad. 2. Mødereferat for mødet 8.1.2004 godkendtes (med/uden) bemærkninger 
 

Ad. 3. Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde: 
 

a) Stor revne opdaget i svinget ud for nr. 16. Vi skal undersøge, om Hartvig 
skal på banen og om kommunen har en garanti for leverancen. Kenth 
pudses på opgaven. 

b) Kommunen har udskiftet alle pærer i gadebelysningen samt vasket 
glassene. Vi indhenter tilbud for den fremtidige drift og vedligeholdelse af 
opgaven med gadebelysningen. Jesper undersøger markedet. 

c) Rafn og Søn mangler endnu at modtage information fra NESA inden den 
endelige beregning for vores besparelse på ejendomsskatten kan udregnes. 

d) Antennesituationen er nu nået til den fase, hvor et mindre repræsentativt 
udvalg forhandler med delegationen fra Antennelauget. Der slipper meget 
lidt information ud fra udvalget men vi venter i spænding på resultatet. 

e) Per orienterede om sin fortsatte korrespondance med Fjernvarmeværket. 
 

Ad. 4. Foreningens økonomi 
 

a) Vi har nu modtaget første afregning for snerydning dækkende december og 
januar. Regningen lyder på kr. 8.168,75 inkl. moms og salt. Vi har i år 
forsøgt at køre en ”renere” linie for snerydning og vi vil på 
generalforsamlingen undersøge, om beboerne bifalder denne linie, da den 
økonomisk vil få den konsekvens, at kontingentet vil blive forhøjet. 

b) Vi indarbejder yderligere kr. 500 pr. parcel til vejfond samt kr. 500 pr. 
parcel til vejfond.  

c) Som en konsekvens foreslås kontingentforhøjelse til kr. 2.900 pr. parcel. 
Karina tilretter budgettet. 

 
Ad. 5. Intet nyt på dette punkt. 

 
Ad. 6. Forberedelse til generalforsamling den 18 marts 2004 kl. 19.00: 

a) Vi forsøger at få fat i lokalet på skolen til vores generalforsamling. Jesper 
kontakter skolens pedel. 

b) Regnskab til revisor. Søren tager kontakt til Steen Koch. 
c) Lene og Brian har foreslået ændringer til områdets ordensreglement. 

 
Ad. 7. Næste møde afholdes den 11.3 kl. 20.00 hos Kenth – primært med forberedelse til 

generalforsamlingen. 
 

 


